

السيرة الذاتية



١. معلومات شخصية:

الاسم واللقب: اسامه محمد عبد الامير الداغر
تاريخ الميلاد: 20-11-1980
الجنس: ذكر
الحالة الزوجية وعدد الاولاد: متزوج / 4 اطفال
الجنسية: عراقي
العنوان الدائم: العراق / المثنى / السماوة / حي الجامعة
رقم الهاتف: 00964 7808326252
الفاكس: لا يوجد

البريد الالكتروني: ousamahabdullameer@gmail.com
dagher-uma@mu.edu.iq

٢. الوظائف الحالية:

عميد كلية طب الاسنان - جامعة المثنى
طبيب اختصاصي جراحة الفم والوجه والفكين في مستشفى الحسين التعليمي

٣. الشهادات العليا

بكالوريوس طب و جراحة الفم والاسنان / كلية طب الاسنان / جامعة بغداد
زميل المجلس العربي للإختصاصات الطبية / جراحة الفم والوجه والفكين

٤. الوظائف السابقة:

طبيب اسنان دوري 2005-2004 في المركز التخصصي لطب الاسنان - شارع المغرب
طبيب مقيم اقدم جراحة الوجه والفكين 2005-2007 في مدينة الطب بغداد
طبيب مقيم اقدم بورد جراحة الوجه والفكين 2007-2012 في مستشفى الجراحات التخصصية
عضو الهيئة التدريسية في كلية طب الاسنان جامعة بغداد 2012-2013
عضو الهيئة التدريسية في كلية طب الاسنان جامعة المثنى 2013 ولحد الان
رئيس فرع جراحة الفم والوجه والفكين في كلية طب الاسنان جامعة المثنى 2013-2019
طبيب اختصاصي جراحة الفم و الوجه والفكين / السماوة / 2013 ولحد الان

٥. اللجان المهنية والعلمية:-

رئيس لجنة تطوير ورفع تصنيف الكلية 2019

٦. الجمعيات العلمية والمهنية:

زميل المجلس العربي للاختصاصات الطبية
عضو جمعية جراحة الوجه والفكين العراقيه
عضو الجمعيه السويسريه العالميه لجراحة الوجه والجمجمه
عضو الفريق الدولي لزراعة الاسنان

7.الخبرات:

A.T.L.S / بغداد / ٢٠١٠

اجراء العمليات الجراحية الخاصة وفوق الكبرى والكبرى في الوجه والفكين والرقبه

8.كتب الشكر و التقدير

- شكر وتقدير من وكيل وزير الصحة 2004
- شكر وتقدير من وزير التعليم العالي والبحث العلمي 2012
- شكر وتقدير من رئيس جامعة المثنى 2013
- شكر وتقدير من رئيس جامعة المثنى 2017
- شكر وتقدير من رئيس جامعة المثنى 2018
- شكر وتقدير من رئيس جامعة المثنى 2019
- شكر وتقدير من محافظ المثنى 2019

٨.البحوث:

- بحث منشور في المجلة الطبية البريطانية مع مجموعة من العلماء اليابانيين بعنوان اكتشاف الطفرة الجينية المسببة لمرض نادر الحدوث لطفلة عراقية 2019
- بحث منشور في المجلة الامريكية لجراحة الراس والوجه مع اساتذة من جامعة بغداد بعنوان عوامل الخطورة لناسور سقف الفم بعد عمليات ترقيع شق اللهاة الولادي 2019
- بحث منشور في المجلة الطبية الهندية مع اساتذة من جامعة المثنى وجامعة بابل بعنوان انتشار الاطباق الخاطئ حسب العمر والجنس في محافظة المثنى 2019
- بحث بعنوان تقييم السدله النسيجية اللثوية في علاج شق العظم السنخي عند مرضى شق الشفه واللهاة 2012

Curriculum Vitae (c.v.)

1. Personal data.

Name: Osamah Mohammed Aldaghir

Date of birth: 20\11\1980

Gender: male

Marital status: married / four children

Nationality: Iraq

Address: Al-Samawa , Al-Muthanna Governorate,

*Mobile:*009647808326252

Fax: Non

E-mail: ousamahabdullameer@gmail.com
daghir-uma@mu.edu.iq



Iraq.

2. Present occupation:

- Dean of College of Dentistry – Al Muthanna University.
- Specialist Surgeon of Oral &maxillofacial at AL-Hussein Teaching Hospital

3. Degrees (qualifications)

- B.D.S (Baghdad College of Dentistry)
- F.A.B.M.S (Fellowship of the Arab Board for Medical Specializations/maxillofacial)

4. Past jobs

- Junior house officer 2004-2005 Baghdad
- Maxillofacial resident 2005-2007 (Medical city - Baghdad)
- Maxillofacial resident (Arab Board for Medical Specializations) 2007-2012
- Lecturer at Baghdad College of Dentistry 2012-2013
- Head of Oral & maxillofacial surgery department at Al Muthanna College of dentistry 2013-2019
- Maxillofacial surgeon at AL-Hussein Teaching Hospital 2013 -till now

5. Professional & scientific committees.

- Head of the committee of the college development and improved quality assurance

6. Professional organization & NGOs.

- Fellow of the Arab Board for Medical Specializations/maxillofacial)
- Fellow of the Iraqi Oral and Maxillofacial Surgery Association.
- Member of AO craniofacial surgery.
- Affiliate member of ITI.

7. Experience.

- A.T.L.S, Baghdad / 2010
- Oral & Maxillofacial operations.

8. Honors distinction.

- letter of thanks and appreciations from the Ministry of Health 2004.
- letter of thanks and appreciations from the Ministry of Higher Education and Scientific Research 2012.
- letter of thanks and appreciations from the head of Al Muthanna University 2013
- letter of thanks and appreciations from the head of Al Muthanna University 2017
- letter of thanks and appreciations from the head of Al Muthanna University 2018
- letter of thanks and appreciations from the head of Al Muthanna University 2019
- letter of thanks and appreciations from the head of Al Muthanna Governarate 201

9. Researches:

. DOCK8 mutation diagnosed using whole-exome sequencing of the dried blood spot-derived DNA: a case report of an Iraqi girl diagnosed in Japan. Published at BMC Medical Genetics 2019.

. Risk factors for fistula development following palatoplasty: A retrospective Study. Published at Journal of Craniofacial Surgery 2019.

. Distribution of abnormal number of teeth and gender differences A sample of AL_ Muthanna University students. Published at Indian Journal of Forensic Medicine and Toxicology 2019.

. Evaluation of gingival sliding flap in reconstruction of alveolar cleft in cleft lip & palate patients 2102.